
Grundejerforeningen Munkerisparken 

 
Referat bestyrelsesmøde nr 1/13 

 

Torsdag den 7. februar 2013 kl. 19.00  

 

Hos Inger Gottfredsen, Munkerisparken 2, 3460 Birkerød 

 

Deltagere: 
Bjarne Plambech nr. 45 

Thomas Jørgensen nr. 46 

Annette Foldberg nr. 10 

Jørn P. Madsen nr. 7 

Inger Gottfredsen nr. 2 

 

 

Referat: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

OK 

 

2. Meddelelser 

 

Efter bestyrelsens oplysninger er der solgt 2 huse i 2012 

 

Vi er enige om, at referatet betragtes som godkendt, hvis man ikke har reageret inden for en uge efter 

udsendelse. 

 

3. Kommunekontakt, herunder træer mv. 

 

Der var en drøftelse og yderligere orientering omkring forhandlingerne med kommunen. 

 

Vi har nu endelig modtaget udkast til plantning af nye træer og i den forbindelse forslag til 

hastighedsdæmpende løsninger. Forslaget er et udkast til ”forventningsafstemning” mellem 

bestyrelsen og Rudersdal Kommune. 

 

Forslaget fra kommunen opererer med 6 chikaner med hver 2 træer. Vi er enige om at foreslå 

kommunen anlæggelsen af yderligere 8 chikaner ligeledes med 2 træer.  

 

Dette er nu meddelt arkitekten Karsten Kristensen. Jørn tager kontakt med ham inden 

generalforsamlingen for afklaring af status på sagen. 

 

4. Daglig drift 

 

Inger har modtaget tilbud fra Frederik på vedligeholdelse af fællesarealet. Det ser ud til at være en 

del dyrere end tidligere. Inger drøfter dette med Frederik med henblik på at få en lavere pris. 

 

 

 



5.  Planlægning Generalforsamling 2013 

 

Generalforsamling bliver afholdt på Mantziusgården i Galleriet torsdag den 21. marts 2013 kl. 19.30. 

Bestyrelsen møder kl 19.00. Bjarne sørger for nogle vand. 

  

Annette meddelte, at hun ikke genopstiller til bestyrelsen. Jimmi har tidligere meddelt, at han ikke 

ønsker at genopstille til suppleantposten.  

 

Det betyder, at vi skal have valgt 1 nyt bestyrelsesmedlem samt 2 nye suppleanter. 

 

Jørn kontakter Wilhelm med henblik på varetagelse af dirigenthvervet. 

 

 

6. Økonomi 

 

Thomas vil gerne have nedlagt den ene af vore bankkonti og eventuelt skifte bank. Bestyrelsen var 

enig i dette. 

 

 

7. Eventuelt 

 

Bjarne undersøger mulighederne for udbredelsen af den nyeste ordning af nabohjælp  

 

 

 

 

Mvh Jørn P. Madsen  

Mobil 23 72 71 45 

10.02.2013 


